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متن پرسش

با عرض سلام و خسته نباشید خدمت شما: سوالی که از محضرتون داشتم اینکه بنده فکر می کنم که

دعا کردن با راضی به رضای خدا بودن متضاد هست و حدیثی از امام محمد باقر (ع) هست که می

فرمایند: به خدا سوگند هیچ مومنی بر خدای تعالی در حاجتش پافشاری نمی نماید، مگر اینکه حق

تعالی حاجت او را برآورده می سازد. حال اینکه من نمی دانم در حاجتی که خواستاریم به آن برسیم

چگونه رفتاری باید داشته باشیم ممنون از شما که سولاتی که داریم را می توانیم از شما بپرسیم.

التماس دعا. سایه ی شما مستدام

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در عین اینکه انسان وقتی متوجه حضور خدا در عالم شد به تقدیر الهی

راضی است، با دعا کاری میکند که خداوند بهترین تقدیرات را برای او مقرر نماید و موانع اُنس با انوار

الهی را برطرف نماید و به عبارت دیگر، دعا ظرفیت انسان را برای تقدیرِ برتر فراهم میکند. موفق باشید


